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Dnia 13.05.2015 r 
• Końcowe prace nad sprawdzeniem wniosku taryfowego GZUK w sprawie stawek za 

wodę i ścieki na okres od 01.07.2015 r. do 30.06.2016 r. Po weryfikacji (sporządzeniu 
protokołu, wysłuchaniu objaśnień) wydałem Zarządzenie w tej sprawie oraz 
przygotowałem projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków na terenie gminy Łęczyce. 

• Udział w Powiatowych obchodach Dnia Strażaka w Wejherowie. 
• Udział w poświęceniu wieży Fatimskiej przy kościele pw. Św. Wojciecha 

w Rozłazinie. 
• Ogłoszono przetarg na budowę ul. Sienkiewicza w Strzebielinie - otwarcie 

27.05.2015r. 

Dnia 14.05.2015 r. 
• Podpisanie projektów uchwał do Sesji 25.05.2015 r. 
• Udział wraz z Kierownikiem RIR w szkoleniu w Urzędzie Marszałkowskim dot. 

programu „Kajakiem przez Pomorze". 
• Otrzymałem umowę z GIKiB na dofinansowanie zadania pn. „Rozbudowa Szkoły 

Podstawowej w Brzeźnie Lęb. o bibliotekę gminną z czytelnią i scenę pokazową wraz 
z zakupem wyposażenia (umowa na środki finansowe MKiDN z Funduszu Promocji 
Kultury). 
Do kosztów roboczych dla inwestycji deleguję p. J.W. Sudnik oraz p. P. Lagę 
w zakresie przygotowania przetargu wspólnie z p. Wojciechem Wrześniewskim 
z GIKiB. Działania należy poprowadzić tak, by wykonawca został wyłoniony do 
10.07.2015 r. 

• Udział w promocji książek p. Kalińskiego i Buchowskiego w GIKiB. 

Dnia 15.05.2015 r. 
• Analiza możliwości i sprostania żądaniom firmy KAM ARO dot. gwarancji 

zabezpieczenia umowy na budowę Sali gimnastycznej w Rozłazinie. Gotowy produkt 
tańszy niż banki posiadają ubezpieczyciele. Rozpoznane zostaną wszelkie warunki 
i termin wystawiania w PZU. Oczekiwany termin przez KAMARO jest 30.05.2015 r. 

• Wizja na „Orliku" w Bożympolu zebranie materiałów (opinii) w zakresie potrzeb 
i określenia stanu obiektu. 

• Zgłoszono potrzebę oświetlenia do szkoły w Brzeźnie (od strony bloków). Należy 
rozważyć możliwość wykonania dodatkowych pkt. i słupa od monitoringu. 
Poinformowałem sołtysa w celu odpowiedniej korekty Funduszu Sołeckiego. 

• Spotkanie z V-ce Starostą i przedstawicielem ZDP. Starostwo oczekuje deklaracji 
gminy odnośnie wprowadzenia kwoty 150.000 zł na odbudowę odcinka drogi (400 m 
w Kaczkowie).Od poniedziałku rozpoczęte będą prace na ul. Chmielenieckiej 
w Bożympolu Wlk. 

• Przeprowadziłem rozmowę z burmistrzem Strzechmińskim w sprawie nowej grupy 
LGD dwufunduszowej. Gmina Łeba poszukuje gmin partnerskich. Ponieważ jesteśmy 
członkiem LGR „Pradolina Łeby" jak i LGD „Kaszubska Droga" utrzymuję 



stanowisko zgodne z dotychczasową wolą Rady Gminy Łęczyce, biorę także pod 
uwagę stanowisko rybaków śródlądowych do wójtów gmin, którzy chcą pozostać 
w dotychczasowej LGR. Utwierdza mnie w tym także stanowisko Wójta Nowej Wsi 
Lęborskiej po piśmie rybaków, którzy deklarują pozostanie w dotychczasowej LGR. 

• Podpisano umowę na estetyzację Centrum Bożegopola, zakres I dotyczy pasażu 
pieszego od ul. Chmielenieckiej i II chodnik + parking przy ul. Osiedlowej za kwoty 
314.563,01 brutto i 189.554,24 zł brutto w terminie do 03.06.2015 r. Zadanie realizuje 
firma REWERS z Bożegopola . 

Dnia 18.05.2015 r. 
• Udział w XIII konkursie wiedzy o Marynarce Wojennej w Gimnazjum 

w Strzebielinie. 
• Wizja z insp. ds. inwestycji na realizowanych w Bożympolu inwestycjach (Estetyzacja 

i chodnik ul. Kwiatowa). 
• Przygotowanie materiałów odnośnie „Orlika" Bożepole Wlk. /koszt do poniesienia/. 
• Spotkanie z przedstawicielami firmy KAM ARO realizującej budowę Sali 

gimnastycznej w Rozłazinie. Firma KAMARO wystąpiła do gminy pismem z dnia 
15.04.2015 r. z żądaniem dostarczenia gwarancji bankowej zapłaty za roboty 
budowalne na kwotę 2.051.020 zł. Udzieliliśmy odpowiedzi, że nie ma zagrożenia dla 
płatności za roboty. Firma jednak pismem dnia 05.05.2015 r. potrzymała swoje 
żądania, które wynika z przepisów k.c. art. 649-1 do 649-5. Firma zaproponowała 
rozmowy, które odbyły się w obecności skarbnika, insp. ds. inwestycji i zamówień 
publicznych p. Pawła Laga, p. Joanny Wasil Sudnik. Wcześniej zrobiliśmy 
rozpoznanie, co do możliwości uzyskania gwarancji bankowych (powinny być 
poprzedzone przetargiem), oraz ubezpieczeniowych (produkt taki posiada PZU). 
Ustalenia nasze wskazały, że nie jesteśmy w stanie sprostować oczekiwaniom co do 
terminu (30.05.2015 r.) jak i ponosić dodatkowe koszty uzyskania gwarancji. 
Niedostarczenie gwarancji na czas może skończyć się odstąpieniem od umowy przez 
KAMARO z winy zamawiającego ze wszystkimi skutkami (jednym z nich byłaby 
konieczność zapłacenia kar umownych w wysokości 10% ponad 250.000 zł) 
w związku z powyższym rozmowy prowadziliśmy w kierunku aneksu do umowy 
powodującego fakturowanie przejściowe, które spowoduje odstąpienie od żądania 
gwarancji przez zamawiającego, w powyższej sprawie powstała notatka służbowa. 
Ustalono, że aneks będzie podpisany do 29.05.2015 r. Płatność przejściowa do kwoty 
1,0 min zł brutto. Do dnia podpisania aneksu zostało zawieszone żądanie gwarancji 
przez wykonawcę. 

• Objazd dróg Rozłazino, Dzięcielec, Nawcz - ustalenia co do zakresu napraw. 

Dnia 19.05.2015 
• W związku z wpływem zgłoszenia gotowości do odbioru chodnika w ul. Kwiatowej, 

przeprowadzono wizję na miejscu, stwierdzono konieczność wykonania dodatkowych 
robót polegających na wykonaniu fragmentu jezdni na skrzyżowaniu ul. Kwiatowej -
Rzemieślniczej (zgodnie z projektem fragment ten jest wyniesiony i umożliwi 
korzystanie z chodnika, przez osoby niepełnosprawne , wózki dziecięce itp.) Gmina 
zleci wykonanie niezbędnych robót, które wykonawca wykona do 22.05. br. Wartość 
robót zostanie ustalona w drodze negocjacji w oparciu o kalkulację sporządzoną przez 
wykonawcę. 



Dnia 20.05.2015 
• Szkolenie organizowane przez Wojewodę w Gdyni z OC - postępowanie w wyższych 

stanach zagrożenia i wojny. 
• Kontrola Urzędu Marszałkowskiego dot. realizacji boisk Łęczyce i Rozłazino. 
• Wpłynęła odpowiedź właścicielki starej szkoły, że jest skłonna sprzedać 

nieruchomość za 265.000 zł. w sprawie ceny i ewentualnego odkupu proszę o opinię 
Komisję Gospodarczą i Budżetu RG. 

• Mecenas Janicki poinformował mnie o ostatecznym stanowisku gminy w sprawie 
przeciwko sprawcy zanieczyszczenia środowiska w m-ci Kaczkowo, Sąd Okręgowy 
w Gdańsku wyznaczył mediatora, przed którym z upoważnienia wójta działał 
p. Janicki. Pozwany proponował początkowo 20.000 zł Gmina wnosiła o 2/3 kosztów 
poniesionych, ponieważ pozwany przyznał się do dwóch transportów (wg. zdjęć były 
3 samochody). Ostatecznie pozwany zapłaci gminie kwotę 50.000 zł w dwóch ratach 
po 25.000 zł jedna do końca br., druga do końca 2016 r. w przypadku zwłoki w spłacie 
będą naliczone odsetki w podwójnej wysokości i należność stanie się natychmiast 
wymagalna, w powyższej sprawie gmina złożyła także odwołanie od postanowienia 
prokuratury w Wejherowie o umorzeniu śledztwa w sprawie zanieczyszczenia 
środowiska. 

Dnia 21.05.2015 
• Rozmowa kwalifikacyjna z kandydatką na stanowisko inspektora ds. inwestycji 

własnych i remontów. 
• Podpisywanie spisów wyborców do wyborów prezydenckich 24.05.2015r. 
• Analiza arkuszy organizacyjnych szkół na rok szkolny 2015/2016: 

> ZS Bożepole Wlk. - (liczba uczniów - 366) 
Planowane oddziały 21 
Osób/etatów - 41/45,48 
- Zwiększenie godz. świetlicy o 13 tj. 0,5 etatu 
- duża liczba godz. organu prowadzącego - do korekty 
- możliwość połączenia ki. 2 SP (3 oddziały w 2 po 25 uczniów). 

> ZS Łęczyce - (liczba uczniów - 606) 
Planowana liczba oddziałów 28 (wzrost o 1) 
Osób/etat-51/60,94 
- Świetlica wzrost o 0,5 etatu (12 godz.) do uzasadnienia, 

• Wizja w związku z pracami etatyzacyjnymi prowadzonymi przez GZUK w Brzeźnie 
i Strzelęcinie. 

Dnia 22.05.2015 r. 
• Spotkanie z dyr. ZS Łęczyce, wyjaśnienie do arkusza (świetlica) i dyr. ZS Bożepole. 

Ze spotkania powstała notatka. Poprawki w ZS Bożepole zostaną naniesione na 
arkusz. 

• Chodnik odebrano bez uwag, wykonany zgodnie z projektem. Ponieważ jednak jest 
fragmentem projektu, który przewidywał wyniesienie wszystkich skrzyżowań. 
w związku z powyższym dla poprawnego funkcjonowania chodnika na skrzyżowaniu 
z ul. Rzemieślniczą w ul. Kwiatową jest wykonanie wyniesienia zgodnie z projektem 
drogowym umożliwiające łagodny zjazd z chodnika, od strony ul. Sportowej 
wykonamy podniesienie jezdni. Zgodnie z decyzją podjętą dnia 19.05.2015 r. 

• Podpisano aneks do umowy na realizację Sali gimnastycznej Rozłazino. 
Wprowadzono przejściową płatność do wysokości 1,0 min po uzyskaniu 
zaawansowania min. 75 %. 



Dnia 23.05.2015 r. 
• Udział w II Dniu Kaszubskim połączonym z Piknikiem Rodzinnym. 

Dnia 25.05.2015 r. 
• Przesłuchanie kandydata na stanowisko inspektora ds. inwestycji własnych 

i remontów. 
• Wizja na budowie w Bożympolu, pasaż pieszo - rowerowy ul. Chmieleniecka -

Osiedlowa i estetyzacja wzdłuż Osiedlowej. 
• Przygotowanie do Sesji RG (naniesienie poprawek na projekty uchwał w sprawie 

utworzenia Zespołu Szkół i Przedszkola w Strzebielinie Osiedlu. 
• Udział w sesji rady Gminy. 

Dnia 26.05.2015 r. 
• Spotkanie z dyr. Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubskiej w Wejherowie . 

Miedzy innymi umówiliśmy spotkanie z p. M. Kalińskim w związku z zamiarem 
wydania książki „Tańce Kaszubskie", gdzie zamieszczone będą także inf. o Pawle 
Szefke. 

• Udział w Powiatowym Konwencie Wójtów w sprawie planu transportowego dla 
powiatu. Deklaracje w sprawie przystąpienia do opracowania trzeba złożyć 
w Starostwie do 15.06.2015 r. od 01.01.2017 r. zmieniają się zasady dofinansowania 
do biletów ulgowych w komunikacji publicznej, środki będzie otrzymywał organizator 
czyli gmina, powiat. Sprawę będę konsultował z Komisją Gospodarczą RG oraz 
właścicielami lokalnych linii regularnych funkcjonujących w gminie Łęczyce. 

Dnia 27.05.2015 r. 
• Weryfikacja arkuszy organizacyjnych szkół na rok szkolny 2015/2016 

ZKiW Rozłazino: 
- zwiększyła się liczba oddziałów o 1 (13) 
- wzrost liczby uczniów o 10 do 215, 
- tygodniowa liczba godz. dydaktycznych - 429,5, 
- pracowniky obsługi 13,38 etatów, 
- wyraziłem zgodę na zwiększenie: 

godz. pedagoga o 1 tygodniowo 
godz. psychologa o 1 tygodniowo 

- pozostawić zatrudnienie pracowników niepedagogicznych na poziomie roku 
szkolnego 2014/2015 tj. 13, 375 etatu biorąc pod uwagę oddanie Sali gimnastycznej 
do eksploatacji. Arkusz zatwierdzono z powyższymi zmianami. 
SP Brzeźno Lęborskie: 
- liczba uczniów zmalała o 5 do 54, 
- liczba oddziałów - 5 
Arkusz zatwierdzono z liczbą godz. dydaktycznych 179 tygodniowo (spadek o 11,65 
w stosunku do roku 2014/2015. 
ZKiW Strzebielino: 
- liczba uczniów 417 jak w roku poprzednim, 
- liczba oddziałów zmalała (1 oddział mniej) obecnie zmalała liczba godz. 
dydaktycznych do 789 (w ub. roku 831), 
- zmniejszono etat konserwatora o 1 (aktualnie vacat) po połączeniu w zespół będzie 
konserwatorów 1,5 oraz 1 dozorca, 
Zatwierdzono z uwzględnieniem w/w uwag. 
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Gimnazjum Strzebielino: 
- liczba uczniów 128 (wzrost 0 6 ) 
- liczba oddziałów 6, 
Liczba godz. dydaktycznych - 265 
Arkusz zatwierdzono z uwagami dot. indyw. wym. godzin, dot. 3 nauczycieli, 
( szczegóły w notatce dot. ZKiW Strzebielino). 

• Rozstrzygnięto nabór na stanowisko insp. ds. inwestycji wybrano p. Jędrzeja 
Remelskiego. 

• Otwarto przetarg na „Budowę drogi gminnej ul. Sienkiewicza". Wpłynęło 5 ofert 
z cenami od 464.000 zł do 557.507,83 zł brutto. Trwa sprawdzanie ofert pod 
względem formalnym. 

Dnia 28.05.2015 r. 
• Przygotowanie wniosku w sprawie dofinansowania Sali Rozłazino. 
• Wizja na drogach w Dąbrówce, Rozłazinie, Strzebielinie i Bożympolu . 
• Przygotowanie odpowiedzi dla mieszkanki Strzebielina w sprawie utwardzenia drogi 

ul. Mickiewicza. 
• Podpisanie protokołu stanu zaawansowania robót „sala Rozłazino". Za protokołem 

nastąpi płatność pośrednia w kwocie 1,0 min zł. 

Dnia 29.05.2015 
• Spotkanie z wykonawcą boiska w Rozłazinie. Wykonawca zobowiązał się do 

przekazania 25 kg trawy niskiej (sportowej) oraz 350 kg nawozu 
HYDROKOMPLEKS na utrzymanie boiska w Rozłazinie. Materiał dostarczy do 
GZUK Łęczyce w terminie do 03.06.2015 r. Wykonawca uzupełni na boisku montaż 
bramek, wymaluje linie oraz wyrówna czarną ziemią teren za bramką. 

• Wyjazd do Urzędu Marszałkowskiego, uzyskanie akceptacji Marszałka w sprawie 
dofinansowania budowy sali gimnastycznej w Rozłazinie. Dofinansowanie wyniesie 
600.000 zł. Wniosek nadano w IPT do MSiT w Warszawie. 

Dnia 01.06.2015 r. 
• Rozmowy w sprawie zatrudnienia z p. Remelskim wyłonionym kandydatem na 

stanowisko inspektora ds. inwestycji i remontów. 
• Przygotowanie do obchodów gminnych 25-lecia Samorządności. 

Dnia 02.06.2015 r. 
• Udział w obchodach 25-lecia Samorządności. Akademia w ZKiW Strzebielino 

połączona z wręczeniem czterech nagród Wójta uczniom szkół gminnych za 
szczególne osiągnięcia. 

Dnia 03.06.2015 r. 
• Wpłynęła decyzja ze Starostwa - pozwolenie na budowę świetlicy w Dzięcielcu. 

Pracownicy UG będą podejmować wszelkie próby aplikacji o środki zewnętrzne. 

Dnia 05.06.2015 r. 
• Przygotowanie odpowiedzi na pisma mieszkańców 
• Objazd gminy - droga Rozłazino-Dzięcielec, budowa mieszkań komunalnych 

w Dzięcielcu, droga Brzeźno, inwestycja drogowa w Bożympolu Wielkim 
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• W związku z zakończeniem prac Komisji nad oceną ofert złożonych na przyznanie 
dotacji organizacjom pozarządowym i innym podmiotom prowadzącym działalność 
pożytku publicznego na realizację zadań publicznych w2015r wydałem zarządzenie 
w tej sprawie wraz z informacją o wynikach. Pozytywnie rozpatrzono 12 ofert. Oferty 
niespełniające wymogów: 3. Ofert niedopuszczonych nie było. Łącznie 
rozdysponowano 38.000 zł. Pozostało do rozdysponowania 3.000 zł dla zadań 
w ochronie zdrowia i 9.500 zł - kultura. 

Dnia 8.06.2015 r. 
• Łęczyce - objazd dróg, przed zleceniem napraw. 
• Ogłosiłem II otwarty konkurs na przyznanie dotacji organizacjom pozarządowym na 

wykonanie zadań publicznych z zakresu kultury i ochrony i promocji zdrowia. 
• Wystosowałem zaproszenie do SM Bożepole o spotkaniu z KG, KPP i KR 

ws. przyłączenia blokowiska Brzeźno do gminnej sieci kanalizacyjnej /spotkanie dnia 
16.06. o godz. 1700/ 

• W wyniku przetargu sprzedano dz. 105/4 w Kaczkowie za kwotę 25.250 netto 
(31.057,50 brutto) 

• Udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej. Poruszano sprawę nabycia działki 
z budynkiem starej szkoły, odpowiedź na naszą ofertę zakupu 200.000 zł jest 
negatywna, nowa propozycja to 265.000 zł. Przedstawiłem w tej sprawie swoje 
stanowisko, odmowa zakupu (brak środków w br., nie wykluczony zakup 
w przyszłości za niższą cenę). Na lokalizację budynku administracyjnego wskazuję 
działki w centrum Łęczyc przy parkingu. Przedstawiłem także konieczność określenia 
się jako gmina co do planu transportu publicznego do dn. 15.06.2015. Transport taki 
istnieje w gminie, realizuje przewozy otwarte uwzględniające dowóz do szkół. 
Od 1 stycznia 2017 roku zgodnie z ustawą organizatorem przewozów takich jak w tej 
chwili będzie gmina. Oznacza to, że zwrotu za bilety ulgowe dla przewoźników 
będzie dokonywała gmina. 

• W wyniku przeprowadzonego postępowania konkursowego rozstrzygnąłem konkurs 
na dofinansowanie zadań z zakresu sportu na terenie gm. Łęczyce. Łącznie 
rozdysponowano 40.000 zł. 

Dnia 9.06.2015 r. 
• Spotkanie z przewoźnikiem (przewozy otwarte - p. J. Balcerak) w związku 

z koniecznością zebrania danych odnośnie linii do powiatowego planu 
transportowego. Uzgodniono termin spływu materiałów do 11.06.2015 r. 

• Spotkanie z Komisją Oświaty. 



Dnia 10.06.2015 r. 
• Wyjazd do Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubskiej wraz z p. M. Kalińskim 

w celu dokonania ustaleń w sprawie wydania publikacji nt. muzyki i tańców 
kaszubskich z uwzględnieniem zbiorów Pawła Szefki. 

• Udział w IV gminnym festynie przedszkolaków „Giełda talentów - przedszkolakiem 
być to wielka sprawa". Udział z-cy Wójta. 

• Wizja w Bożympolu na budowie ul. Osiedlowa i pasaż pieszo- rowerowy. 

Dnia 11.06.2015 r. 
• Narada ws. inwestycji gminnych - obecni przedstawiciele RIR. Przeanalizowano 

wszystkie poniesione i przewidywane koszty dot. budowy sali Rozłazino, zad. 1.3.2.8. 
do zapłaty pozostaje kwota 1.102.676 zł w związku z tym z limitu środków na 
wydatki na rok 2015 wyk. 2.300.000 zostanie zdjęta kwota 150.000 pozostanie 
2.150.000. Zachodzi konieczność zmniejszenia dochodów o 700.000 zł, ponieważ 
dotacja z MSiT wyniesie 600.000 zł. (zakładano 1.300.000 zł). Na zbilansowanie 
zadania zmniejszono wydatki i zwiększono dochody na łączną kwotę 550.000 zł. Na 
uzyskanie tej kwoty wpłyną następujące zwiększenia dochodów: 

• Przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności (POLTAREX) -
105.000 zł 

• z różnych zwiększeń dochodów w stosunku do planu - 8.940 
• ze zmniejszenia wydatków: 

- z zad. 1.3.2.3. „Budowa ul. Sienkiewicza zmniejszą się wydatki o 100.000 zł 
- zad. 1.3.2.7. (ul. M.C. Skłodowskiej w Strzebielinie) rozbić na 2 lata 

-2015-40.000 
-2016-250.000 

- w 2016 zdjąć z Termomodernizacji zad. 1.1.2.4. - 250.000 
- z zad. 1.3.2.9. - „Projekt i przebudowa świetlicy wiejskiej w Dzięcielcu - 20.000 zł. 
- 66.060 zł zmniejszenie wydatków w dziale 710 04 - plany zagospodarowania 
przestrzennego 
- z zad. 1.1.2.4. „Termomodernizacja ..." zmniejszenie o 40.000 zł z przeznaczeniem 
na: zwiększenie wydatków przy zad. jednorocznym nr 4 o 10.000 zł przy zad. nr 5 
o 15.000 zł (wynika to z rozpoznania kosztów projektowania). Pozostałe środki 
15.000 zł oraz 9.000 zł zmniejszenie wydatków z odśnieżania na dotację dla GZUK na 
zadanie, które należy wprowadzić do wykazu zadań jednorocznych pn.: „Budowa 
sieci wodociągowej w miejscowości Kaczkowo dz. 20, 119 i 150/10". Dalsza analiza 
zadań 16.06 od godz. 12.00 



Dnia 12.06.2015 
• Przygotowanie stanowiska gminy i materiałów 

w Wejherowie dot. planu transportowego. 
• Wysłałem odmowę zakupu nieruchomości zabudowanej 

265.000 zł. 

dla Starostwa Powiatowego 

stara szkoła za cenę 

Dnia 13.06.2015 
• Udział w Festiwalu Muzyki w Bożympolu. 

Dnia 15.06.2015 
• Wystosowałem pismo do Parafii Łęczyce apel do m-ców o poszanowanie 

wykonanych prac na stadionie . 
• Dokonano odbioru zadań w Bożympolu, pasaż pieszo - rowerowy od 

ul. Chmielenieckiej do ul. Osiedlowej i na ul. Osiedlowej. Protokół bez uwag. 
• Spotkanie wójtów gmin członkowskich LGD „Kaszubska Droga", w dniu dzisiejszym 

gm. Wejherowo poinformowała o zamiarze wyjścia z LGD i utworzenia z gm. 
Gniewino nowej LGD. Pozostałe gminy: Szemud, Luzino, Linia, Łęczyce pozostają 
w dotychczasowej LGD. Po wystąpieniu z LGR Łeby, Nowej Wsi i Cewic grupa 
praktycznie przestaje istnieć ponieważ „rybackość" pozostałych gmin - zatrudnienie 
wynosi 27 osób, a minimum to 50 osób. Gminy nie są wstanie utworzyć 
jednofunduszowej grupy. 
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